
 
 
 
 

   7/22מליאה מס' הפרוטוקול ישיבת 
  19:00שעה   19.7.22  מן המניין( מיוםלא )

 
 נוכחים:

 
 .יו"ר המועצה –משלב זי ומר פא .1

 .המועצהראש סגן  –ג'מאל ג'ומעה מר  .2

 מ.מ. ראש המועצה. -ד"ר יוסף מטאנס .3

 המועצה.חבר  –מר מוחמד עבאס  .4

 .עצהחבר המו -פס עזאם חנימר  .5

 .המועצה ברח – סאלח עבאסמר  .6

 .המועצהחבר  – בשיר קשקוש מר  .7

 
 
 

 נכחו גם בישיבה:
 

 ) כותב הפרוטוקול(.מנכ"ל המועצה  -עו"ד וסים מוקלד -

 ה.המועצעמ"ש יו -עיסא ברבארה עו"ד  -

 גזבר המועצה. -מר ראיק שיח' -

 מנהל מח' חינוך. -מר נביה שיח' -

 המועצה. ישיבות מקליט  –גלאל בנא  מר  -
 

 נעדרים מהישיבה:
 

 .המועצה חבר   - איימן ביתם רמ -

 חבר המועצה. -עבד נעים מר  -

 חבר המועצה. -מר מאזן גדבאן -

 חבר המועצה. -כמאל אחמד מר  -

 חבר המועצה. -מר מליח נסרה -
 

 
 

 על סדר היום :
 

 אישור תברי"ם לפי הרשימה המצורפת . .1

 עדכון תכנית חומש מפעל הפיס. .2

 הודעות ראש המועצה.שונות ו .3
 

 : מועצההש משלב, ראאוזי פ
 

לתת מגזבר המועצה יום , אבקש ברוכים הבאים ברשותכם נתחיל סדר ה ,לכל החבריםשלום 
 .ל התברי"םלחברים ע הסבר

 
 .אישור תברי"ם לפי הרשימה שצורפה להזמנה : 1נושא מס' 

 
 

 :הגזבר 
 

 לן:שלה על כל תב"ר ותב"ר נותן הסברים לחברים 



 
 
 
 
 

שנת  שם הפרויקט מס'
 תקציב

 הערות סכום תקציב מממןמשרד 

ות תקציב לפיתוח שכונ 1
וותיקות לרבות ניקוז מי 
גשם, הסרת חסמי תכנון 

ותיק במרקם הווביצוע 
 6770ג/

הבינוי  2022
 והשיכון

2,600,000 ₪   

השלמת תכנון מתחמים  2
N8  ,8,10,12  

הבינוי  2022
 והשיכון

620,000 ₪   

השלמת עבודות תכנון  3
 ומדידות

כנון ועדת ת 2022
 ובניה

 קרנות הרשות  ₪ 150,000

מימון סל רשות עבור  4
ביצוע קולות קוראים 

2020 

מרחבי  .1  ₪ 272,600 מ. החינוך 2020
תכנון סכום 

תקציב 
111,800 ₪  

. גן חדשני 2
78,500 ₪  

. מתקני 3
כושר גופני 

82,300 ₪  
 
 

 :פאוזי
 

  ? ד ומי נגדעי באבקש הצבעה , מ הגזבר לאחר הסבר 
 

 פה אחד. -בעד
 אין מתנגדים . -נגד

 .אין נמנעים -נמנע
 

 החלטה:
 

 הוחלט פה אחד לאשר את התברי"ם שלעיל.
 

 : 2נושא מס' 
 

 כנית חומש מפעל הפיס.עדכון ת
 פאוזי:

 
 קש ממר נביה מנהל מח' חינוך להסביר את תכנית החומש.אב

 
 נביה:

 
ורונה היו , בשל תקופת הק2020שנת תכנית החומש של מפעל הפיס אושרה בישיבת מועצה ב

תקציבים שלא נוצלו ותכנית החומש הזו משלימה את התכנית הקודמת על מנת לנצל את 
 . ₪ 508,000ם .. סה"כ בתכנית מקריא את סכומי המענקים וייעודהתקציבים שלא נוצלו בעבר... 

 
 פאוזי:

 
  ד ומי נגד ?עי באבקש הצבעה , מ  מר נביה  ילאחר הסבר

 
 פה אחד. -בעד
 אין מתנגדים . -נגד



 
 
 
 
 
 

 .אין נמנעים -נמנע
 

 החלטה:
 
 החומש של מפעל הפיס.את תכנית לאשר פה אחד וחלט ה
 

 
 
 
 

 
 . 19:23 , שעה    19.7.22  ש המועצה מודה לכל הנוכחים, הישיבה ננעלה היוםרא

 
 
 
 
 
 
 

             
 המועצהקלד, מנכ"ל עו"ד וסים מו         ראש המועצה פאוזי משלב ,    
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